
Zápis ze 173. (4.) sch̊uze výboru ČMS dne 4. května 2011.

Př́ıtomńı: J. Franc̊u, P. Girg, P. Hofmanová, D. Hlubinka, J. Kratochv́ıl, M.
Lávička, B. Maslowski, L. Pick, J. Rákosńık

Omluveni: J. Bouchala, J. Fiala, E. Pelantová, O. Krupková

Hosté: Martin Pergel

Program

1) Personálńı agenda

2) Hospodářská agenda

3) SVOČ

4) Různé

B. Maslowski přiv́ıtal členy výboru a upřesnil body jednáńı.

ad 1) Personálńı agenda.
7589 RNDr. Karel Hron, Ph.D.
7585 Mgr. Lucie Loukotová
7592 Mgr. Zuzana Pát́ıková, Ph.D.
7596 Mgr. Michaela Tučková
7594 Vı́t Musil
7598 RNDr. Vlastimil Kĺıma

Přijati byli všichni výše jmenovańı.

ad 2) Hospodářská agenda. D. Hlubinka informoval o možnostech internetového
bankovnictv́ı. Zmı́nil i možnost platby do zahranič́ı. Pro vyšš́ı bezpečnost, je
použita autorizace jednou SMS (autorizace dvěmi SMS neńı bohužel možná).
Došlo k daľśım drobným změnám ve vedeńı účtu mimo jiné aktualizaci pod-
pisového vzoru. K dořešeńı zbývá autorizace. Na účet přisly sponzorské dary
pro SVOČ od dvou sponzor̊u 20.000,- Kč sponozoři Ernst & Young a Deloit &
Touch a od tradičně největš́ıho sponzora MFF UK 100.000,- Kč.

ad 3) SVOČ

Přihlášky Přihlášek je momentálně cca 53-56 (rozptyl zp̊usobuj́ı 3 přihlášky ze Slo-
venska - administrativńı pochybeńı, bude dořešeno). Problém nenaplněnost
sekćı - pokles oproti loňskému roku. Týká se hlavně sekce Statistika a
Finančńı matematika o které je největš́ı zájem sponzor̊u. J. Kratochv́ıl
poznamenal, že loňský rok byl mimořádně úspěšný, proto z letošńıho po-
klesu nelze zat́ım vyvozovat nějaké zásadńı závěry. Následovala rozprava
na téma sponzoringu. Byla diskutována otázka slučováńı sekćı z pozice
studenta u hraničńıch obor̊u. Výsledkem diskuze bylo sloučeńı sekćı S1
a S2, zbytek sekćı z̊ustane nezměněn. Je třeba o této situaci informovat
sponzory. Jednáńım pověřeni B. Maslowski a D. Hlubinka. J. Kratochv́ıl
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informoval o dlouhodobém problému nenaplněńı sekce Pravděpodobnost
a statistika. Důvod je to, že tyto obory nejsou na vyšš́ı teoretické úrovni v
ČR a SR př́ılǐs pěstovány. P. Hofmanová informovala o daľśım sponozorovi
Viamont, který přisĺıbil 10.000,- Kč.

Př́ıpravy P. Hofmanová informovala o lokálńıch př́ıpravách. Bude zř́ızena webová
stránka týkaj́ıćı se lokálńıch informaćı. Z Úst́ı nad Labem bude v každé
sekci jeden porotce. Sch̊uze poroty se bude konat den předem pravěpodobně
v 19:00. Akce proběhne pod záštitou primátor města Úst́ı nad Labem
a radńıho pro školstv́ı Ústeckého kraje. Proběhla deľśı diskuze ohledně
vhodného načasováńı tisku diplomů a jejich předáńı (bude řešeno v součinnosti
L. Pick, P. Hofmanová). Dále proběhla diskuze ohledně pr̊uběžného finan-
cováńı akce (bude řešeno v součinnosti D. Hlubinka, P. Hofmanová).

Porota Do této chv́ıle přisĺıbili účast tito porotci: Analýza (S1:S2): J. Malý, (J.
Rákosńık se poptá) Pravděpodobnost a Statistika (S3:S4): Cihlář, (B.
Maslowski a D. Hlubinka se poptaj́ı) Algebra (S5) : Spěvák, (J. Franc̊u
se poptá) Grafy (S6): M. Kuřil, J. Fiala, S7: Sýkorová, (J. Kratochv́ıl se
poptá) S8: Sedlák, (J. Franc̊u se poptá) S9: J. Šimsová, (J. Rákosńık se
poptá) S10: M. Švec, (J. Franc̊u se poptá)

Odměny na sekci jsou 10.000,-Kč rozdělované systémem 5.000, 3.000, 2.000.
Neńı nutné ud́ılet 2. a 3. cenu.

ad 4) R̊uzné. B. Maslowski informoval o nadcházej́ıćı sch̊uzce předsed̊u
matematických společnost́ı v Bilbao. B. Maslowski vystouṕı s prezentaćı
ČMS a Prahy jako možného mı́sta daľśıho konáńı sch̊uzky. Termı́n je již
stanoven na 31.3-1.4. 2012. Budeme potřebovat celou ubytovaćı kapacitu
Lanné.

Výzva k nominaćım na ceny (např. Neugebauer price). Byla schválena
pamětńı medaile ČMS pro Profesora Pekka Neittaanmaki za jeho dlouho-
dobou spolupráci s českými matematiky. Medaile bude předána v červnu.
Je třeba vytvořit k medaily pr̊uvodńı list (vytvoř́ı Petr Girg). Termino-
logická komise: Prof. Pultar souhlasil pracovat v terminologické za ČMS.
Prof. Pultar byl hlasováńım schválen hlasováńım jako zástupce ČMS. Je
třeba naj́ıt ještě někoho daľśıho. J. Kratochv́ıl informoval o možnosti vy-
tvořit plakát pro 150 výroč́ı (tematicky se zamyslet co na něj). J. Rákosńık
zmı́nil možnost, zda by ČMS byla ochotná přispět 30.000,- Kč na DML
(nebo část). J. Rákosńık připrav́ı podklady pro platbu na př́ı̌st́ı sch̊uzi.

Zapsal: Petr Girg
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